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Zápis z jednání Členské schůze MAS Voticko, z.s. 
4. 12. 2023, od 15:00 
Klášter sv. Františka z Assisi, Votice 

 
 

Program: 
 

1. Činnost MAS Voticko v roce 2023  
2. Z kanceláře MAS  
3. Návrh rozpočtu na rok 2024 

 
1. Úvod a přivítání 
Předseda výkonného výboru Karel Babický přivítal všechny přítomné a konstatoval, že Členská schůze 
není usnášeníschopná. Nízká účast členů MAS vznikla díky vysokému počtu omluv z důvodu nemoci 
v průběhu dne konání schůze a také nově napadlému čerstvému sněhu. Všichni přítomní se shodly, že 
jednání bude pokračovat v režimu pracovního setkání. Body, které musí být schváleny členskou schůzí 
budou z důvodu dodržení termínů řídících orgánů přesunuty do korespondenčního hlasování.   
 
2. Činnost MAS Voticko v roce 2023 
N. Tupá představila činnosti kanceláře v roce 2023.  

- přestěhování kanceláře na novou adresu a představení týmu MAS Voticko, který se od 1.9.2023 
rozrostl o novou posilu 

- Podpora inovací pro podnikání – představení výzvy OPTAK.  
Slovo převzal V. Liška a dovysvětlil upravená pravidla a povinný prvek výzvy tzv. INTEGRACE. Zároveň 
oslovil ostatní starosty, aby pomohli vytypovat podnikatele, kteří by se mohli do výzvy přihlásit. 
Výzva byla vyhlášena 4.12.2023 a příjem žádostí do MAS je stanoven na 4.1.-12.2.2024   
- IROP 
K. Babický, jako zástupce PS města a obce, uvedl výzvu pro Hasiče, jejíž plánované vyhlášení bude 2. 
1 .2024 od 15:00. Je možné ji využít na výstavbu a rekonstrukci požárních zbrojnic, na revitalizaci 
umělých vodních požárních nádrží v obcí a pořízení požární techniky.   
- Představení pracovních skupin - PS Spolky a PS Zemědělci  
Za PS Spolky vystoupil M. Répal. Jako největší pozitivum PS Spolků uvedl větší komunikace mezi 
ostatními spolky. Za PS Zemědělce J. Kříž zdůraznil především podporu menších podniků a návrh na 
sdílení strojů.  
- Programový rámec Společné zemědělské politiky  
Na podporu rozvoje venkova je pro MAS Voticko alokováno 12,5 mil. Kč. Podpora bude rozdělena na 
dvě FICHE.  

1. Podnikání malých a středních podniků  
- přiděleno 10 mil. Kč s mírou podpory 50 % 

2. Základní služby a obnova obcí, aktivita kulturní, spolková a společenská činnost.  
- přiděleno 2,5 mil. Kč s mírou podpory 80 %  

Byly stanoveny indikátory: 

https://www.masvoticko.cz/v%C3%BDzvy
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• Modernizace zemědělských podniků – podíl zemědělských podniků čerpajících 
investiční podporu na restrukturalizaci a modernizaci  

• Rozvoj hospodářství venkova – počet venkovských podniků čerpající podporu na rozvoj 
• Propojení evropského venkova – podíl venkovského podnikatelstva, které využívá výhod 

lepšího přístupu k službám  
- Komunitní a sociální práci MAS Voticko I. Ratajová hovořila o spolupráci s DPS Husova a Pražská, 

spolupráci s knihovnou při organizaci výletů a vytvoření facebookové skupiny. Dále vyzdvihla 
pozitivní efekty vzájemného setkávání a následně uvedla prezentaci P. Kocourkové, která zmínila 
spolupráci s potravinovou bankou, nábytkovou bankou a společností Dementia.  

- Udržitelné Voticko – N. Tupá představila spolupráci s Mikroregionem Voticko na společných 
projektech v oblasti energetiky. Zmínila ukončení Akčního plánu - dokumentu SECAP. Poděkovala 
L. Pospíšilovi za spolupráci na Dnech pro udržitelné klima a představila další kroky jako jsou 
zavádění energetického managementu na území Voticka a vytvoření energetického poradenství 
pro občany. V. Liška seznámil ostatní s možností dotačního programu na zavádění energetického 
managementu. 

- Dotace pro občany - S. Šimůnková seznámila s dotačními možnostmi na energetické úspory v 
bydlení (NZÚ Light, NZÚ Standard, Oprav dům po babičce, Kotlíková dotace).  

 
3. Z kanceláře MAS 
N. Tupá představila zájemce o členství v MAS. Veronika Adamová podniká v Miličíně jménem firmy Kytky 
z České Sibiře a jejím cílem je především udržitelnost, podporu regionu a lokální spolupráce. 

Lukáš Pospíšil vystupuje z výkonného výboru z důvodu stěhování se do zahraničí. K. Babický mu poděkoval 
za jeho dosavadní práci pro MAS a navrhl doplnění výkonného výboru paní Adamovou. 

4. Návrh rozpočtu na rok 2024 
Posledním bodem jednání bylo čerpání rozpočtu v roce 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024. Rozpočet je 
od roku 2023 přebytkový, protože na začátku roku došlo k předfinancování aktivit MAS prostřednictvím 
dotací z programů OPZ+ (Koordinace komunitní sociální práce na území MAS Voticko) a OPTP (Zajištění 
chodu kanceláře MAS). Dalším příjmem je pak administrace žádostí NZÚ Light. Přebytky rozpočtu budou 
sloužit jako finanční rezerva na roky 2028 a 2029, kdy nebudou žádné možnosti financování chodu MAS.  
 
 
 
 
Předsedající Karel Babický poděkoval přítomným za účast a ukončil Členskou schůzi v 16:30.  
 
 
Přílohy: 
Prezentace Členské schůze MAS Voticko 
 
 
Zapsala dne 4. 12. 2023 ve Voticích Sandra Šimůnková  

https://kytkyzceskesibire.cz/
https://kytkyzceskesibire.cz/
https://sway.office.com/SM3hM3GJzimty8ut?ref=Link
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